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PETYOA W SPRAWIE BUDOWY DROGI PUI

GRABSKIEGO W

W imieniu mieszkafic6w ulicy Grabskiego
ulicy w planach inwestycyjnych na bieiqcy rok kalendarzowy. Nasza ulica, pEy

kt6rej mieszkamy jui od 20 lat, nie ma o6wietlenia, utwardzonej nawierzchni,

kanalizacji, chodnika. Jedynq inwestycjE, na jakq zdecydowato siq miasto, byto

ustawienie stupka z nazwE ulicy. Znajdujqca siq na naszym osiedlu firma Wood-
Mizer w spos6b zasadniczy ograniczyla liczbq mieszkaric6w naszej ulicy. Granice

tej firmy ze wzglqdu na jej ciqgty rozw6j staty siq bezpo6rednio granicami

naszych posesji, a kolejne budowane hale produkcyjne skutecznie ograniczajq
widok z naszych okien. Firmie Wood - Mizer powinno zaleile( na dobrej jako5ci

d169 w jej bezpoSrednim sqsiedztwie oraz na dobrych stosunkach sqsiedzkich.

Jeste6my petnoprawnymi mieszkaficami tego miasta, ptacimy podatki, dbamy

o nasze posesje i chcemy, aby droga z kt6rej korzystamy byta w dobrym stanie.
W dzisiejszych czasach utwardzenie ulicy w mieScie powinno byi standardem,
a nie przywilejem.

W imieniu naszej spoleczno6ci proszq o informacje jakie kryteria decydujq
o kolejno5ci inwestycji polegajqcej na utwardzeniu nawierzchni poszczeg6lnych

ulic w Kole. Zastanawiajqce jest, jaki byt sens utwardzai nawierzchniq przy ulicy
Krystiana Lendlii, skoro nikt tam nie mieszka, a korzysta z niej tylko firma Wood

- Mizer.

Bardzo liczq na to, 2e nasza ulica znajdzie siq w planach inwestycyjnych
w bie2qcym roku kalendarzowym. Wnoszq o zajqcie stanowiska w sprawie
i udzielenie pisemnej odpowiedzi.

DO WIADOMOSCI:

Burmistrz Miasta Kota

ul. Stary Rynek 1
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